
Zápis ze schůze výboru ZSH konané dne 8.1.2024 

 

Účast : starostka sestra Rychlíková, dále: sestry Mimochodková, Potužáková, 

Reichlová, Hovančíková, sbormistryně Ježková Klára 

 

1) Starostka přivítala členy v novém roce 2024 

2) Zpráva o účetní uzávěrce, poděkování sestrám za pomoc a dobré zpracování 

uzávěrky 

3) Vize spolku na rok 2024 – Rok české hudby – Bedřich Smetana a Ant. Dvořák 

– bývalí sbormistři Hlaholu a jejich odkaz v hudbě, kterou dle osnov pěvecký 

sbor i spolek šíří, uchovává, pěstuje, a to i v duchu spolkového kréda „Zpěvem 

k srdci, srdcem k vlasti“. 

4) Sbormistryně Ježková, na základě domluvy a plánů s uměleckým vedoucím 

R.Z. Novákem,  nastínila díla a provedení k roku české hudby 

5) Starostka navrhla zvýšení členských příspěvků pro členy na 1000,- kč za rok, 

matky na MD, studenti a důchodci 500 Kč. Členové byli s jejím návrhem 

seznámeni již na VH a souhlasili se zvýšením. 

6) Personální otázky ZSH – odchod pana Steinengera, paní uklízečky. 

7) Informace k projektu Opera lidem, pronájem sálu na tuto akci, program a 

případná účast sboru v opeře Prodaná nevěsta. Jednání a řešení je v rukou 

sbormistrů a starostky. Sbor bude informován o případném účinkování na 

tomto projektu. 

8) Projednávání návrhu sbormistrů k novému modelu docházky členů sboru. 

Vzhledem k mizerné a nepravidelné docházce některých členů navrhují 

sbormistři, aby se členové sboru rozhodli, v který den budou zkoušku 

pravidelně navštěvovat a učit se repertoár. Bude tak možné na zkoušky chodit 

tedy jen jeden den v týdnu. V případě zájmu lze i v další den, aby si repertoár 

lépe ujasnili. Tento model byl schválen a na zkušební dobu bude realizován, 

po té vyhodnocen. 

9) Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

     Zapsala: sestra Hovančíková Vladimíra 


